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Koninklijke Nederlandse Hippische Sportfederatie 
Regio ZUID-HOLLAND  
 
Secretariaat: Dokter van Dongenkade 2, 3261 CK Oud-Beijerland 
Tel. 06-22 36 13 29 e-mail: secretaris@knhszuidholland.nl 

 
 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering van de KNHS, Regio Zuid Holland    
Datum: 14 november 2022 - Aanvang: 20.00 uur  
  
Locatie: Wapen van Alblasserdam 
Aanwezigen 
Bestuursleden: Anita Lussenburg (AL), Mirjam van Dam (MvD - Manager Sport),  Anton 
van Reedt Dortland (AvD), Arie Hoekstra (AH), Tim Moesman (TM), Diana Dessing (DD), 
Peggy Hoddenbach (Notuliste ivm aftreden Kim Witvliet)  
Forumleden: Jolanda Leonhardt (Forumlid Dressuur KNHS), Wim Grens (Forumlid 
Eventing KNHS) 
 
Afwezigen: Robbert van Gelder (RvG), Laura van de Graaf (Forumlid Springen KNHS), 
Marcel Brouwer (MB), Ingrid Kolenbrander en Annika van Buuren. 
 
Leden: Piet Oosthoek (ROP/PO), Nicolien Dijkshoorn (Wedstrijdcommissie), Sandra ’t 
Mannetje (Wedstrijdcommissie), Sonja de Jong (Wedstrijdcommissie), Anneke van der 
Klooster (RPC Rockanje),Marjolein van Berchum – Brouwer (PSV de Nieuwe Roef), Lisa de 
Jong (PSV de Nieuwe Roef), Marloes den Boogert (’s Gravenhof), Paula van Selow (’s 
Gravenhof),Karin Sterrenburg (PSV Hippos), Daniël van der Hut (Groenendijkruiters), Jacky 
Kortekaas (Groenendijkruiters), Esther Boonstoppel ( Tenwolde Horses, Les Chevaliers), Jan 
Willem Koedood (de Develruiters), Linette Meijndert-Zimmerman (De Develruiters), Bob 
Koopman (Time Stables), Karin ter Meulen (RV het Blauw Gele Vendel), Wendy 
Lammer(RV het Blauw Gele Vendel), Mieke van der Kruk (Delflandruiters), Peggy van 
Kersbergen (LR Zoetermeer), Ineke van Waalwijk van Doorn (Karperhoeve), Inez van 
Waalwijk van Doorn (Karperhoeve), Charlotte van Meurs (de Randhoeve), Eva Koopman 
(RV de Palesteynruiters/EK), Jeanette Kok, Jeroen Hamelink & Belinda Aarden (Hoeve 
Westlandruiters), Raymond Schild (PSV Sliedrecht), Henk Kieviet (Manege Oostmoer), 
Pleunie Kieviet (Manege Oostmoer), Wim de Groot (PSV Hippos), Anneke de Reus (PC de 
Schieruiters), Marjanne Roest (PSV Sliedrecht), Marcel Dijkman (LR die Flardingharuiters), 
Joyce Luyten (RV de Alphense Ruiters), Chantal van Veen 
 
KNHS Ermelo: Esther Hendriksen (manager Communicatie, Marketing & Sponsoring) 
 
Leden van Verdienste: Ton Spaan, Jan de Vries en Leen Zwart. 
 
 

1. Opening 
AH opent de vergadering door iedereen welkom te heten, zegt verrast en blij te zijn 
met de grote opkomst terwijl er slechts 40 mensen zich digitaal opgegeven hadden. 
Het verzoek is om voortaan te proberen zoveel als mogelijk digitaal aan te melden.  



 

2 
 

Verder een warm welkom voor de Leden van Verdienste en de afgevaardigde van de 
KNHS Ermelo. Net als de vorige vergadering wordt eenieder uitgenodigd na de 
vergadering wat te blijven drinken. 
 

2. Ingekomen stukken en/of mededelingen 
Er zijn geen vragen binnengekomen die binnen deze ALV besproken dienen te 
worden.  
 
Mededelingen: 
- Graag aandacht om (alsnog) de presentielijst te tekenen voor de aanwezigheid 

bij deze vergadering 
- Er zijn afmeldingen van Ingrid Kolenbrander, Christa de Bruin, Janine van 

Twist en Annika van Buuren 
- Wim Grens (forumlid Eventing) heeft te kennen gegeven te stoppen na de 

NALV van 2023, er wordt een vacature opgesteld en gevraagd wordt als men 
iemand weet die geschikt en geïnteresseerd is deze hierop te wijzen of aan te 
melden 

- De data voor de VALV en NALV voor 2023 zijn ook al bekend, dit zijn 
maandag 15 mei en woensdag 15 november. 

- Op 8 oktober is er op de locatie van Piet Oosthoek een vrijwilligersavond 
geweest voor alle commissieleden en vrijwilligers die de Regio ZH 
ondersteunen met diverse taken. Deze was erg goed bezocht, er was een leuke 
pub quiz georganiseerd en heerlijk eten en drinken.  

 
3. Huldigingen 

Er is een medaillespiegel naar aanleiding van de resultaten tijdens de Hippiade 
gemaakt die getoond wordt en te vinden is op de website van de Regio. Tijdens de 
huldiging van de Kampioenen werd iedereen apart naar voren geroepen en werd er een 
interview(tje) door AH gehouden over de vragen die men van tevoren ingevuld had.  
 
Kampioenen die gehuldigd werden zijn: 
Nicky Tenwolde  
Kampioen B-C met Bekveld Daphne 
 
Elin Buijs 
Kampioen M1-DE met Wenums Veldzicht Kenzo 
 
Indy Schneider 
Kampioen Z1-C met Roosendaal’s Miracle 
 
Guusje Gaasbeek 
Kampioen 100cm-DE met Emilinda 
 
 

4. Notulen vorige Algemene Leden Vergadering 16-05-2022 
De notulen zijn geaccordeerd door de vergadering. 
 

5. Mededelingen niet bestuurlijke functies 
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a. Vertrouwenscommissie: V-ALV 2023 treedt Wim de Groot af en schuift Eva 
Koopman door. Daarom wordt er een nieuw reserve lid gezocht. AH legt uit welk 
profiel er gezocht wordt en wat de werkzaamheden inhouden. Dit is beperkt tot 
wanneer er een nieuw bestuurslid aangesteld moet worden. Het bestuur heeft 
jaarlijks 1x informeel overleg met de vertrouwenscommissie om hen geïnformeerd 
te houden. 

b. Kascommissie: het jaar 2022 zal nog door Eva Koopman en Linette Meijndert 
gedaan worden waarna Eva af zal treden. Zij wordt opgevolgd door Rick Hasper. 
Voor hem wordt dus een nieuw reserve lid gezocht. Mocht u belangstelling hebben 
of iemand weten geef dat dan graag door aan de secretaris van de Regio ZH. 

 
6. Samenstelling Bestuur + Bestuursverkiezing 

Secretaris  
Kim Witvliet is per 26-09-2022 gestopt als Secretaris, na dit eerder kenbaar gemaakt 
te hebben. AH legt uit dat er tussen VZ en Secretaris onvoldoende harmonie meer was 
wat geen wenselijke en werkbare situatie opleverde. De WC was op zoek naar een 
nieuwe Coördinator voor District Oost en had daar Chantal van Veen voor gesproken. 
Ze had echter het geschikte profiel om de functie van secretaris in te vullen en is 
daarvoor aan het bestuur voorgelegd. AH is in gesprek gegaan en heeft haar door de 
vertrouwenscommissie laten beoordelen die ook erg positief was. AH biedt zijn 
excuses aan voor het feit dat de vacature hiervoor 1 week te laat op de website gezet is 
en vraagt of er bezwaren zijn tegen de procedure zoals deze nu gelopen is, die zijn er 
niet. Dan stelt Chantal zich voor aan de vergadering en wordt zij unaniem verkozen 
als nieuwe secretaris. Verder meldt AH dat de manager Recreatie (Marcel Brouwer) 
per eind oktober gestopt is vanwege privé omstandigheden. Het bestuur zal de tijd 
nemen om deze vacature invulling te geven maar mocht u iemand weten die geschikt 
en gemotiveerd is dan graag doorgeven aan de voorzitter Regio ZH. 
 

7. Begroting 2023 
Bij, door werkzaamheden, afwezigheid van de Penningmeester RvG neemt AH de 
begroting door met de aanwezigen. De verhoging van de kosten voor de Regio 
Kampioenschappen wordt gecompenseerd door het feit dat er geen District 
Kampioenschappen meer gehouden worden en dus ook geen kosten zijn. MvD neemt 
het woord over en legt de in de begroting opgenomen kosten voor Toezichthouders 
uit.  
Deze kostenpost veroorzaakt een negatief resultaat in de begroting maar dat wordt 
geaccepteerd. Elke vereniging kan van één lid de kosten voor de opleiding declareren 
bij de de Regio. De aanmeldingen voor de opleiding van toezichthouders gaan via de 
KNHS. Om voor de vergoeding in aanmerking te komen moet je dit apart doorgeven 
aan de Regio t.n.v. MvD.  
Piet Oosthoek merkt op dat de huidige opleiding al vol is. Eva Koopman geeft aan 
dat duidelijk mag zijn dat verenigingen die geen juryleden in hun bestand hebben 
hiervoor in aanmerking komen en niet die wel voorzien zijn van leden die al jurylid 
zijn. MvD zegt dat daar zeker naar gekeken zal worden. Verder zijn er geen vragen en 
wordt de begroting goedgekeurd. 

 
8. Presentatie KNHS Nederland (door Esther Hendriksen)  

Esther neemt de aanwezigen mee door de presentatie, die ook op de site van de 
KNHS Regio Zuid-Holland te vinden is, op de volgende punten: 
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1. Nieuwe Algemeen Directeur is Patrice Assendelft 
2. Evaluatie Hippiade 2022: hiervoor is een enquête onder deelnemers en officials uit 
gezet en zijn organisatorische tips uit voor gekomen waar rekening mee gehouden zal 
worden 
3. KNHS Indoor Kampioenschappen 2023: de data zijn bekend en terug te lezen op 
de site van de KNHS 
4. Voortgang KNHS Springabonnement: door middel van een tussentijdse enquête 
onder 957 deelnemers, met een respons van 35,8%, krijgt dit abonnement een 8.3 
waarbij wel enkele verbeterpunten naar voren gekomen zijn 
5. Bixie&Friends ruiter opleiding&proeven: rijden is voor alle paardensportjeugd 
t/m 12 jaar. Aangegeven wordt dat er eerst bij de maneges begonnen wordt om 
kinderen te enthousiasmeren. Ton Spaan vraagt waarom er eerst bij maneges gekeken 
wordt en dan pas bij verenigingen? Dat moet toch op 1 lijn staan? Esther geeft dat dat 
zeker zo is maar dat het dan te groot wordt en daarom eerst bij maneges gekeken 
wordt en later bij verenigingen. 
6. KNHS Team wedstrijden “on Tour”: is bedoeld om kennis te maken en te delen 
op diverse onderdelen. Er wordt een rondje langs alle Regio’s gemaakt waarbij Zuid-
Holland voor februari/maart 2023 op de planning staat. Limburg, Drenthe en Noord-
Holland gingen ons voor. 
7. Paardenwelzijn: Hierover wordt verteld waar de focus op ligt. Dit zijn o.a. actieve 
voorlichting, ondersteuning voor officials en toezichthouders en er wordt onderzoek 
gedaan naar paardenwelzijn. Bob Koopman geeft aan dat bij de dikke en te zware 
mensen meer gedaan moet worden in zake paardenwelzijn. Misschien is het niet 
langer verkopen van grote maten rijbroeken een optie? Esther zegt dat daar zeker wat 
mee gedaan moet worden en dat dit de aandacht heeft. Mieke v.d. Kruk heeft ook 
vragen over deze onderwerpen en is verbaasd over de grote monden die zij als 
toezichthouder krijgt van met name de ouders van kinderen als er commentaar is over 
de manier van rijden. Zij vraagt of er niet controle vooraf plaats kan vinden, als men 
de inrijring in gaat? En of er striktere regels en voorwaarden uitgevaardigd kunnen 
worden waar de KNHS het voortouw in zal nemen? Esther zegt dat hiernaar gekeken 
zal worden. 
8. Nieuwe KNHS website: er komt een nieuw KNHS.nl die vanaf november gebouwd 
gaat worden en Q1 2023 live moet gaan. De omgeving voor officials zou Q2 2023 
gereed moet zijn waarna een nieuwe wedstrijdkalender en MijnKNHS vervolgstappen 
zijn. Bob Koopman vraagt of er nog meer releases komen? En of er ook iets komt 
voor instructie naast die voor officials? Esther zegt dat dat wel in de planning zit maar 
niet in de eerste release. In een volgende komt er ook een met tips&tricks. Jolanda 
Leonhardt: er is wel een flexibel spring abonnement maar waarom niet voor 
dressuur?  Esther zegt dat de impact daarvan anders is door dat er meer ruiters zijn en 
de behoeften anders liggen. Meer ruiters is wel dé toekomst. AH vult aan dat dit er 
voor de dressuur ook zeker komt maar dat men daar heel goed over nagedacht wil 
hebben. M.n. ook vanuit financieel perspectief. Jan de Vries zegt dat 957 spring 
abonnementen duidelijk is maar is benieuwd naar de verhouding daarvan met de semi 
profs? Esther geeft aan dat de semi profs er wel meer gebruik van maken maar zij de 
verhouding niet uit haar hoofd weet. Deze is wel bekend en kan ook gedeeld worden. 
Eva Koopman vindt dat toezicht houden serieus genomen moet worden. Het werkt 
preventief en zeker als het bij alle wedstrijden plaatsvindt zal er veel resultaat geboekt 
worden. Esther meldt dat er gewerkt wordt aan voldoende toezichthouders en 
daarmee een betere bezetting bij wedstrijden. Mieke v.d. Kruk denkt dat er niets mis 
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mee is als elk jurylid meedoet aan het toezicht houden. Piet Oosthoek zegt dat als je 
duidelijk maar correct aanwezig bent -als toezichthouder op een wedstrijd- je weinig 
commentaar/weerstand mee zult maken. 
9. 100 jaar KNHS in 2023: in een stroomschema, zie presentatie op de Regio site, 
door het jaar heen staat wat er allemaal op de planning staat om het 100-jarig bestaan 
te vieren. 
 
Hierna volgen diverse vragen en opmerkingen over enkele onderwerpen uit de 
presentatie: Bob Koopman bij de voorselectie van Jumping Amsterdam bleken er 
diverse paspoorten niet in orde te zijn, kan dit beter gecontroleerd worden? Esther 
neemt dit mee. Volgens DD doet de Regio ZH dit en Jan de Vries merkt op dat de 
voorselectie van Jumping Amsterdam een onderdeel is van een gewone wedstrijd en 
die worden niet gecontroleerd. TM zegt dat we voor het paardenwelzijn vooral 
moeten laten zien dat we dit uitdragen zodat het de opinie versterkt. Publiek moet 
hierbij zijn eigen ambassadeur zijn door te laten zien wat we wel doen. Esther zegt 
dat een reel op social media laat zien wat er allemaal wel gebeurt op 
#ditdoetpaardrijden. AL vult aan dat de content hiervoor door ons zelf wordt 
aangeleverd en uitgedragen. Esther: er is ook een opinie onderzoek waarbij iedereen 
iets moet uitdragen. Vanuit de Alphense Ruiters wordt er nog een opmerking 
gemaakt over de aantallen gevallen ruiters tijdens bv de Military van Boekelo. 
 

9. Presentatie KNHS Zuid Holland 
a. Wedstrijdzaken 

 
• DD stelt de wedstrijdcommissie (WC) voor en vertelt dat omdat 

Chantal van Veen voorgedragen is als Secretaris, Sandra ’t Mannetje 
nu Coördinator van District Oost geworden is en het stokje overneemt 
van Mandy Lieve.  

• Een dringend verzoek om alle wijzigingen van secretariaten door te 
geven en aan te passen in mijn KNHS. Te vaak lopen WC leden er 
tegenaan dat daar nog oude informatie op staat.  

• Verenigingen dienen vóór 1 januari hun wedstrijden voor het Outdoor 
seizoen 2023 in mijnKNHS gezet te hebben.  Als pilot zal daarna op 
diverse data een online vergadering per District gehouden worden om 
zo een kalender samen te stellen waarbij verenigingen elkaar niet in de 
weg zitten. Dit omdat hier vraag naar was. Als dit succesvol is, zullen 
deze vergaderingen live gedaan en uitgebreid worden met spreker of 
thema. 

• In- en Outdoor Kampioenschappen: hierover geeft DD uitleg hoe die er 
uit zullen zien voor 2023, aangevuld met de data waarop deze verreden 
worden.  

• Eventing Kampioenschappen: hiervoor wordt een nieuwe locatie 
gezocht omdat de locatie, SGW de Vlietlanden, waar we jaren welkom 
waren geen Eventing meer kan en mag organiseren 

. 
KNHS Zuid Holland roadmap 2022 
AH legt uit hoe de roadmap tot stand gekomen is. Recreatie: daar laten we de 
definitieve invulling over aan de toekomstige opvolger na vertrek van Marcel 
Brouwer. AH licht toe dat er met belangengroepen / disciplines meer connectie 
kan zijn. Hij vraagt om daar ook als belanghebbende proactief in te zijn. Meld 
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gerust wanneer aanwezigheid van het een Regio-bestuurslid op prijs wordt gesteld. 
Het Regiobestuur zal wanneer mogelijk graag aanvragen honoreren om aanwezig 
te zijn op ALV’s of andere gelegenheden.  
Hierna vertelt iedere manager wat zijn/haar korte (1jaar), middellange(1-2 jaar) en 
lange (1 tot 5 jaar) termijnplanning is. 
 
 
Wedstrijden: 

• DD legt alle doelstellingen uit die de Wedstrijdcommissie gedefinieerd 
heeft waaronder het upgraden van de Regio Kampioenschappen, en 
samenwerking op het gebied van wedstrijden tussen alle sportaanbieders 

                  Sport: 
• MvD geeft aan met haar team zichtbaarder en benaderbaar te willen zijn 

zodat foraleden goed bereikbaar zijn. Voor parasport is Ingrid 
Kolenbrander de aangewezen persoon. 

• Jeugd 
AvD vertelt dat het hoofddoel de jeugd steunen is. Dit door een programma 
te starten met welke informatie belangrijk is en dit breed uit te dragen op  
social media zoals TikTok. Hiermee wordt een platform gecreëerd voor 
activiteiten, clinics etc. AH benadrukt dat Jong KNHS ZH een heel 
enthousiast en leuk team is geworden. 

                   KNHS/FNRS 
• TM wil continue informatie op blijven halen bij het team opleidingen en 

wedstrijdsport en zo zaken in kaart brengen en verbeteren.   
                   Overig 

• AL zegt dat sponsoring hoog op de prioriteitenlijst staat en wil daar met 
een commissie invulling aan geven. De communicatie verloopt verder goed 
maar er valt ook nog winst te behalen met name bij Bixie en bijscholing 
etc. Ook is men trots op de uitnodigingen die het bestuur ontvangt om “de 
boer op te gaan” en hun vergaderingen te kunnen houden bij verschillende 
verenigingen en sportaanbieders. Wel zou men graag zien dat 
paardrijdenzuidholland.nl meer bezocht zou worden. Live scoring bij 
wedstrijden van de Regio wordt al wel gebruikt en tevens is de wens om bij 
belangrijke wedstrijden (zoals kampioenschappen) te gaan werken met 
livestream. AH meldt nog dat op 15 december de opening zal zijn van 
Ruiterpaden Westland. (note achteraf: wordt uitgesteld naar 2023) 

 
10. Rondvraag  

Bob Koopman vraagt of er ook een Herfstmeeting springen komt? DD zegt het mee 
te nemen en te bekijken. 
Jan de Vries wil nog zijn dank uitspreken voor de verrassing die hij tijdens de laatste 
wedstrijd die hij jureerde kreeg. 
Verder zijn er geen vragen. 
 

11. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur, vraagt of men nog een drankje komt 
doen en wenst iedereen wel thuis en nog een fijne avond. 


